

NDPURQ-14-II-2021-18746

22 December 2021

Mr./Ms. Anup Patel

NDPURQ-14-11-2021-18746

22 ديسمبر 2021

السيد/السيدة أنوب باتيل

After Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Request for Personal Drone Operation

الموضوع: طلب تشغيل طائرة بدون طيار

Reference is made to your application dated 14 November 2021 requesting subject approval, as per following:

1. This is test condition one
2. This is test condition two
3. This is test condition third

بالإشارة إلى طلبكم بتاريخ بشأن الموافقة على الموضوع أعلاه كما يلي:

1. هذا هو اختبار الشرط الأول
2. هذا هو اختبار الشرط الثاني
3. هذا هو شرط الاختبار الثالث

The Department of Civil Aviation, Ras Al-Khaimah has no objection for Mr./Ms. Anup Patel to conduct the operation within the demarcated area provided that below conditions are met:

نفيدكم علمًا بأنه لا مانع لدى دائرة الطيران المدني برأس الخيمة للسيد/السيدة أنوب باتيل من تشغيل الطائرة بدون طيار داخل المنطقة المحددة، شرط استيفاء الشروط التالية:

1. Area of operation: Emirate of Ras Al-Khaimah.
2. Area Coordinates :

1. منطقة العمليات: إمارة رأس الخيمة.
2. إحداثيات المنطقة:

Area	Coordinates				Radius
RAK Mall	Angle-1 N	25°46'19.830"N	Angle-3 N	25°46'19.248"N	100
	Angle-1 E	55°57'30.784"E	Angle-3 E	55°57'30.735"E	
	Angle-2 N	25°46'20.813"N	Angle-4 N	25°46'20.639"N	
	Angle-2 E	55°57'33.709"E	Angle-4 E	55°57'34.095"E	

3. Your drone must be registered before conducting any flying activities with GCAA.
4. Operator must be at least 18 years of age.
5. All UAE Laws and regulations must be followed while operating the drone.
6. Manufacturer's Operating manual must be followed for safe operation.
7. Drone operations only allowed within GCAA flying zones, not exceeding 400ft above ground level.
8. With no exceptions, no drones are allowed to be operated near aircrafts, airports & helicopter landing sites. In addition, drone operation is not allowed above individuals, public and private & public properties or in a way which may endanger individuals or their properties.
9. Ensure your drone is operating within your line of sight.
10. You must immediately land your drone if you see or hear any aircraft or helicopter.
11. Drone users are strictly prohibited from breaching others privacy. Failure to comply will lead to penalties stipulated in UAE law.

3. عليك بتسجيل طائرتك بدون طيار لدى الهيئة العامة للطيران المدني قبل البدء بأي أنشطة طيران.
4. أن لا يقل عمر المشغل عن 18 عام.
5. عليك الالتزام بكافة القوانين واللوائح المتبعة في دولة الإمارات العربية المتحدة أثناء تشغيل الطائرة بدون طيار.
6. عليك اتباع دليل المصنعين للتشغيل الآمن.
7. عليك البقاء داخل مناطق الطيران المسموح بها في المجال الجوي المحدد من قبل الهيئة العامة للطيران المدني أثناء عملية التحليق، وعلى ارتفاع لا يتجاوز الـ 400 قدم فوق مستوى سطح الأرض.
8. بدون استثناءات، تُمنع الطائرات بدون طيار من التحليق بالقرب من الناقلات الجوية، والمطارات، ومواقع هبوط الطائرات العمودية. بالإضافة إلى ذلك، تُمنع الطائرات بدون طيار من التحليق فوق الأفراد، والممتلكات العامة والخاصة، أو بطريقة قد تعرض الأفراد، أو ممتلكاتهم للخطر.
9. عليك إبقاء الطائرة بدون طيار في مجال رؤيتك.
10. عليك الهبوط بالطائرة بدون طيار بمجرد رؤية أو سماع طائرة قادمة.
11. يُمنع منعاً باتاً التعدي على خصوصية الآخرين بموجب قوانين الدولة، وفي حالة ورود أي تجاوزات، سوف يتعرض المخالف إلى المسائلات القانونية.

ص.ب: ٥٠١ ، رأس الخيمة، أ.ع.م. ، مباشر: ٢٤٤٨٣٤٣ (٩٧١٧)، بدالة : ٢٤٤٩١١١ (٩٧١٧) ، فاكس: ٢٤٤٨٨٦١ (٩٧١٧)

P.O. Box: 501, Ras Al-Khaimah, U.A.E., Dir: (9717) 244 8343, Opr.: (9717) 2449111, Fax: (9717) 244 8861

SITA: RKTAPXH, E-Mail: info@dca.rak.ae, Website: www.rakdca.gov.ae



12. Camera usage is only allowed in the flying zones indicated in this application and permitted by GCAA.

13. In case of accident or lose of drone, please notify GCAA immediately on the following contacts hotline: +971506414667 and E-mail: aai@gcaa.gov.ae

12. يسمح باستخدام الكاميرا فقط في مناطق الطيران المسموح بها في المجال الجوي حسب الاشتراطات المنصوص عليها في لائحة الهيئة العامة للطيران المدني.

13. في حالة وقوع حادث، أو فقدان الطائرة بدون طيار، يرجى إخطار الهيئة العامة للطيران المدني على الفور من خلال الخط الساخن: +971506414667 والبريد الإلكتروني: aai@gcaa.gov.ae

This LOND is issued upon the request of the above-mentioned without undertaking any responsibility by the Department of Civil Aviation or its officials.

وقد أعطيت هذه الشهادة بناءً على طلب المذكور أعلاه دون تحمل الدائرة أو موظفيها أدنى مسؤولية.




Engr. Salem Bin Sultan Al-Qasimi
Chairman
Department of Civil Aviation, Ras Al-Khaimah



ص.ب: ٥٠١ ، رأس الخيمة، أ.ع.م. ، مباشر: ٢٤٤٨٣٤٣ (٩٧١٧)، بدالة : ٢٤٤٩١١١ (٩٧١٧) ، فاكس: ٢٤٤٨٨٦١ (٩٧١٧)

P.O. Box: 501, Ras Al-Khaimah, U.A.E., Dir: (9717) 244 8343, Opr.: (9717) 2449111, Fax: (9717) 244 8861

SITA: RKTAPXH, E-Mail: info@dca.rak.ae, Website: www.rakdca.gov.ae

